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Geachte meneer/ mevrouw, 
 

Allereerst willen we u bedanken voor uw aanwezigheid op de werksessie over Zonnepark Kijfhoek op 
woensdagavond 31 augustus. Het was een goed bezochte avond met ruim 50 aanwezigen waarbij in 
onze ogen constructieve gesprekken gevoerd zijn. 
 
Deze avond begon met een presentatie van de landsarchitect, Anneke van Veen. Haar presentatie 

begon met het benoemen van de waardevolle aspecten van het gebied en bestaande beleidsvisies 

van gemeente en provincie. Vervolgens toonde lichtte zij twee mogelijke scenario's voor de 

uitwerking van het gebied toe. Na de presentatie zijn we in vijf groepjes uiteengegaan om de twee 

scenario's te bespreken. Hierbij is het belangrijk om te benadrukken dat deze twee scenario's slechts 

bespreekstukken zijn, en dus een mogelijke invulling van het gebied tonen. In elk groepje werden 

veel ideeën, opmerkingen en voor-en nadelen van de ontwerpen besproken. 

Aandachtspunten die we meegekregen hebben zijn: 

- Geluid. Men maakt zicht zorgen over de impact van het zonnepark op de verspreiding van 

het geluid. De initiatiefnemers hebben aangegeven dat wanneer duidelijk is hoe het 

zonnepark er precies uit komt te zien er een geluidsonderzoek zal worden uitgevoerd. Dit is 

in ieder geval voorafgaand aan de vergunningsaanvraag. 

- Tijdelijkheid van het zonnepark. Er is uitgesproken door de aanwezigen dat het belangrijk is 

dat het zonnepark uiteindelijk verdwijnt en de locatie teruggebracht wordt in de huidige 

staat. De initiatiefnemers en gemeente gaan deze tijdelijkheid vastleggen in de vergunning. 

De boomgaard.  

- Over de boomgaard wordt veel gesproken, het is een eyecatcher in het gebied. We willen 

nogmaals duidelijk benoemen dat de eigenaren van de boomgaard hebben aangegeven hun 

gronden niet te willen betrekken bij het zonnepark-initiatief. 

Over de ommetjes liepen de meningen uiteen. De een zag deze als een waardevolle toevoeging voor 

het gebied waar de ander aangaf hier geen behoefte aan te hebben, omdat er reeds voldoende 

recreatieruimte in de buurt is bij het Waalbos en het mogelijk veiligheidsproblemen kan veroorzaken. 

 

Al deze opgehaalde input gaat landschapsarchitect Anneke van Veen zorgvuldig verwerken in een 

definitief-conceptontwerp . Op de volgende informatiebijeenkomst zal zij dit ontwerp tonen en 

bespreken. We hopen dat u dan weer aanwezig bent en uw visie en ideeën met ons wilt delen.  

 
We vonden het fijn om te zien dat u in groten getale aanwezig was. Bedankt hiervoor en hopelijk tot 
ziens! 
 

De getoonde presentatie, de scenario’s en andere informatie vindt u op het participatieplatform (Klik 
hier voor de link).  
  

Mocht u tussen de bijeenkomsten door ideeën, opmerkingen of vragen over het project hebben, of 
wilt u uw individuele situatie met ons bespreken, schroom dan niet om contact met ons te zoeken. Dit 
kunt u doen door een mail te sturen naar zonneparkkijfhoek@drechtseenergie.nl. Wij reageren 
binnen vijf werkdagen.  
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